
  

 

 

 

 

MAJANDUS- JA EELARVEKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

 

 

Jõhvis, 11. jaanuaril 2024, nr 1-5.9/34 

 

Koosoleku algus kell 15.00 

                    lõpp kell 16.15 

 

 

Koosolekut juhatas majandus- ja eelarvekomisjoni esimees Paul Paas, protokollis teabehaldur Elo 

Klaasmägi. 

 

Osa võtsid: komisjoni liikmed, volikogu esimees Vallo Reimaa ja vallavalitsusest vallavanem Maris 

Toomel, abivallavanem Ilmar Aun, õigusnõunik Silver Peepmaa, vallasekretär Piia Lipp, finantsjuht 

Küllike Olup (registreerimisleht lisatud). 

 

 

Päevakorras: 

1. Volikogu 25.01.2024 istungile esitatud ning majandus- ja eelarvekomisjonile suunatud järgmiste 

eelnõude läbivaatamine: 

1.1. Kinnisasjade piiri muutmisega mittenõustumine (Rakvere tn 11a); 

1.2. Varalise kohustuse võtmine (Jõhvi Sotsiaalmaja); 

1.3. Lisatasu maksmine; 

1.4. Jõhvi Vallavolikogu 17.12.2020 määruse nr 87 „Jõhvi Vallavalitsuse palgajuhend“ muutmine. 

2.    Jõhvi valla 2024. aasta eelarve eelnõule peale esimest lugemist laekunud muudatusettepanekute 

ülevaatamine ja arutelu. 

 

     

1. Volikogu 25.01.2024 istungile esitatud ning majandus- ja eelarvekomisjonile suunatud järgmiste 

eelnõude läbivaatamine: 

1.1 Kinnisasjade piiri muutmisega mittenõustumine (Rakvere tn 11a). 

Eelnõud tutvustas õigusnõunik Silver Peepmaa.  

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning majandus- ja eelarvekomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks 

ja nõustusid selle esitamisega volikogu 25.01.2024 istungile menetlemiseks. 

1.2. Varalise kohustuse võtmine (Jõhvi Sotsiaalmaja). 

Eelnõud tutvustas õigusnõunik Silver Peepmaa.  

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning majandus- ja eelarvekomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks 

ja nõustusid selle esitamisega volikogu 25.01.2024 istungile menetlemiseks. 

1.3. Lisatasu maksmine. 

Eelnõud tutvustas vallavanem Maris Toomel, täiendavalt selgitas majandus- ja eelarvekomisjoni esi-

mees Paul Paas. Toimus vastavasisuline arutelu. 

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning majandus- ja eelarvekomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks 

ja nõustusid selle esitamisega volikogu 25.01.2024 istungile menetlemiseks. 

1.4. Jõhvi Vallavolikogu 17.12.2020 määruse nr 87 „Jõhvi Vallavalitsuse palgajuhend“ muutmine. 

Eelnõud tutvustas vallasekretär Piia Lipp.  

 

JÕHVI  VALLAVOLIKOGU 

 

 

 



  

Koosolekul osalenute vahel toimus arutelu vallavalitsuse struktuuri muutuse ja lisanduva teenistus-

koha üle.  

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning majandus- ja eelarvekomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks 

ja nõustusid selle esitamisega volikogu 25.01.2024 istungile menetlemiseks. 

 

2. Jõhvi valla 2024. aasta eelarve eelnõule peale esimest lugemist tähtaegselt laekunud 

muudatusettepanekute ülevaatamine ja arutelu.  

Ettekandja komisjoni esimees Paul Paas: tähtajaks laekus 2024. aasta eelarve muutmiseks ühine 

ettepanek volikogu Eesti Konservatiivne Rahvaerakonna fraktsioonilt, fraktsioonilt ÜHISELT 

JÕHVI EEST ning Eesti Reformierakonnalt.  

Komisjoni liikmed arutasid esitatud muudatusettepanekuid (ettepanekute tekst kuvati kõigile 

kohalolijatele ekraanile) ning võtsid nende osas seisukohad: 

2.1. Külateede valgustuse rajamiseks Kahula, Pauliku ja Kotinuka külades 55 000 eurot (ettepanekut 

tutvustas Ilmar Aun). 

2.2. Jõhvi Põhikooli väliala rajamise III etapp (väliala lõpetamiseks) 75 000 eurot (ettepanekut 

tutvustas Ilmar Aun). 

2.3. Toetus Tuuleveski teatrile 20 000 eurot (ettepanekut tutvustas Vallo Reimaa).  

2.4. Kesklinna arhitektuurilise kujunduse konkursi kulud 25 000 eurot (ettepanekut tutvustas Ilmar 

Aun, täiendavalt selgitas Vallo Reimaa). 

2.5. Jõhvi kalmistu geoaluse ja inventariseerimise projekt 20 000 eurot (ettepanekut tutvustas Ilmar 

Aun, täiendavalt jagas selgitusi Vallo Reimaa). 

2.6. Pannjärve Puhke- ja Spordikeskuse toetamine 10 000 eurot (ettepanekut tutvustas Maris Toomel). 

2.7. Noorte omaalgatusfondi toetamine 4 000 eurot (ettepanekut tutvustas Ilmar Aun, täiendavalt 

jagas Vallo Reimaa). 

2.8. Jäätmejaama detailplaneering ja eelprojekteerimine 8 000 eurot (ettepanekut tutvustas Ilmar 

Aun). 

Komisjoni esimees Paul Paas pani arutelul olnud muudatusettepanekud hääletusele ning komisjoni 

liikmed toetasid ühehäälselt esitatud muudatusettepanekute sisseviimist valla 2024. aasta eelarvesse.  

Komisjoni esimees Paul Paas: Kõikide eelnevate muudatusettepanekute rahastuse katteallikana 

näevad ettepaneku tegijad ette tulubaasi suurendamist 217 000 euro võrra 2024. aasta eelarves varade 

müügist saadava tulu arvelt.  

 

 

Komisjoni esimees Paul Paas tänas osalejaid. Järgmine komisjoni koosolek toimub 15.veebruar.  

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

 

Paul Paas 

Koosoleku juhataja       

 


